
obecni 14

wszyscy 15

procent 93,33 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie X sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 24
czerwca 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław obecny  

15 ZAWADA Zdzisława nieobecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie X sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad X sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania,
witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych
osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego
głosowania. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do
podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 14.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad Radni przyjęli bez zmian.

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miasta.
Protokół z IX sesji przyjęto bez uwag.

4. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania



radnych do przedstawionej informacji.
Przewodniczący RM poinformował, że Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję
sprawozdanie Burmistrza o istotnych sprawach dla gminy, które znajduje się w
Biurze Rady. W ramach uzupełnienia sprawozdania p.Burmistrz poinformował, że
odebrane zostały uchwały z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej i powstaną tzw. eko-pracownie w Szkole Nr1 i Nr3 oraz
przyznaniu przez GZM dla Gminy Wojkowice dotacji na Centrum Przesiadkowe i
budowę przystani rowerowej, jak i umowie z Wojewódzkiego Funduszu na zakup
wozu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Wojkowice i została powołana komisja do
przeprowadzenia przetargu, który będzie miał na celu zakupienie wspomnianego
wozu. Burmistrz dodał jeszcze, że na przestrzeni 2-3 tygodni będzie już wiadomo
kiedy nastąpi otwarcie nowego komisariatu policji w Wojkowicach. Radny Krystecki
zapytał o spotkanie w urzędzie miasta p.Burmistrza z przedstawicielami samorządu
miast i partii politycznych, które miało miejsce w zeszły poniedziałek. Burmistrz
poinformował, że spotkanie nie miało żadnego związku z działalnością samorządu i
nie były podejmowane żadne decyzje polityczne. Radny Krystecki odczytał fragment
wpisu z twittera p.Schetyny i zapytał, czy nasz wojkowicki samorząd w tej sprawie
nie został zaangażowany do jakiejś mobilizacji przedwyborczej. Burmistrz
poinformował, że my działamy w sposób niezależny i wywodzimy się z niezależnego
komitetu KW Tomasza Szczerby więc, tej formuły zmieniać nie będziemy, a spotkań
jest wiele i różnych z przedstawicielami wszystkich ugrupowań partii politycznych,
ponieważ zaczyna się okres bardzo dynamiczny, a na spotkaniu nie padły żadne
konkretne decyzje.   

5. Raport o stanie Gminy Wojkowice za 2018 rok.

5.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Wojkowice za 2018 rok przez
Burmistrza Miasta Wojkowice.
Burmistrz omówił szczegółowo raport o stanie gminy. 

5.2. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wojkowice za 2018 rok.

Radny Klimek zwrócił uwagę, że w punkcie 3 Programy i strategie nie ma nic na
temat programu gospodarki niskoemisyjnej, który był ustalony w 2014r. Natomiast w
kwestii merytorycznej zaproponował, żeby skorzystać z narzędzi elektronicznych,
jaki opracował Związek Miast Polskich, które pozwala pokazać charakterystykę
pozycji rozwoju gminy na tle innych miast w okolicy. Burmistrz odpowiedział, że
raport zostanie uzupełniony o ten program i podziękował radnemu za informację o
takim narzędziu.     

5.3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Wojkowice
wotum zaufania. Projekt uchwały nr 100/2019
Burmistrz podziękował za udzielenie wotum zaufania. Burmistrz poinformował, że
będzie przekazywał wszystkim przedstawicielom partii, że chciałby, aby została
wprowadzona inicjatywa Polska bez plastiku, ponieważ ta sprawa nie ma barw
politycznych. Dodał, że są pewne sprawy ( służba zdrowia, oświata), które wymagają
wspólnej pracy wszystkich ugrupowań. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Wojkowice wotum
zaufania. Projekt uchwały nr 100/2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6. Udzielenie Burmistrzowi Miasta absolutorium za 2018 rok:
6.1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Wojkowice wraz
z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego.
Skarbnik szczegółowo omówił  sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2018r. 

6.2. Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wojkowice
wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i opinią
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach przez Przewodniczącą
Komisji Rewizyjnej
Członek Komisji Rewizyjnej – radny Klimek odczytał stanowisko Komisji Rewizyjnej z
dnia 22 maja 2019r., która to wydała pozytywną opinię o wykonaniu budżetu za
2018r. i wnioskuje do Rady Miasta o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta za
2018 rok.

6.3. Dyskusja.
W dyskusji żaden z radnych nie zabrał głosu.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
7.1. Projekt uchwały nr 101/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta
Wojkowice za rok 2018

głosowanie Projekt uchwały nr 101/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Wojkowice za rok 2018

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.2. Projekt uchwały nr 102/2019 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018

głosowanie Projekt uchwały nr 102/2019 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA



4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.3. Projekt uchwały nr 103/2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 103/2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA



13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.4. Projekt uchwały nr 104/2019 w sprawie: dopłaty dla taryfowej grupy
odbiorców usług

głosowanie Projekt uchwały nr 104/2019 w sprawie: dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców
usług

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.5. Projekt uchwały nr 105/2019 w sprawie:przekazania środków
finansowych Policji w roku 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 105/2019 w sprawie:przekazania środków finansowych Policji
w roku 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

data 24 czerwca 2019 r.



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 6 42.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 7 50 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola PRZECIW

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia PRZECIW

5 KRYSTECKI Piotr PRZECIW

6 KUPCZAK Ilona PRZECIW

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna PRZECIW

10 OSTRĘGA Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ

11 PAWEŁCZYK Przemysław PRZECIW

12 ROGALSKA Barbara PRZECIW

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.6. Projekt uchwały nr 106/2019 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii
dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu

głosowanie Projekt uchwały nr 106/2019 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg
gminnych i ustalenia ich przebiegu

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA



2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.7. Projekt uchwały nr 107/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat

głosowanie Projekt uchwały nr 107/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta
sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA



11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.8. Projekt uchwały nr 108/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
w drodze ustnego przetargu nieograniczonego prawa własności
nieruchomości, stanowiącej działkę gruntu nr 2070/27, obręb Wojkowice o
powierzchni 5000m2, położonej przy ul. Długosza w Wojkowicach

głosowanie Projekt uchwały nr 108/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
ustnego przetargu nieograniczonego prawa własności nieruchomości,
stanowiącej działkę gruntu nr 2070/27, obręb Wojkowice o powierzchni 5000m2,
położonej przy ul. Długosza w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 6 42.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 4 28.57 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 4 28.57 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej WSTRZYMAŁ SIĘ

4 KOSMALSKA Klaudia PRZECIW

5 KRYSTECKI Piotr PRZECIW

6 KUPCZAK Ilona PRZECIW

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia WSTRZYMAŁA SIĘ

9 NIEDBAŁA Grażyna WSTRZYMAŁA SIĘ

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław WSTRZYMAŁ SIĘ

12 ROGALSKA Barbara PRZECIW

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.9. Projekt uchwały nr 109/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
w drodze przetargu, stanowiącego przedmiot własności Gminy Wojkowice
lokalu mieszkalnego nr 405, znajdującego się w budynku położonym w



Wojkowicach przy ulicy Plaka 4D, wraz z udziałem 140/10000 części we
współwłasności części wspólnych tego budynku i jego urządzeń oraz
użytkowania wieczystego gruntu, na którym ten budynek jest
posadowiony.

głosowanie Projekt uchwały nr 109/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
przetargu, stanowiącego przedmiot własności Gminy Wojkowice lokalu
mieszkalnego nr 405, znajdującego się w budynku położonym w Wojkowicach
przy ulicy Plaka 4D, wraz z udziałem 140/10000 części we współwłasności części
wspólnych tego budynku i jego urządzeń oraz użytkowania wieczystego gruntu,
na którym ten budynek jest posadowiony.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.10. Projekt uchwały nr 110/2019 w sprawie określenia wzoru wniosku o
wypłatę dodatku energetycznego

głosowanie Projekt uchwały nr 110/2019 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę
dodatku energetycznego

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 12 85.71 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 14.29 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola WSTRZYMAŁA SIĘ

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

7.11. Projekt uchwały nr 111/2019 w sprawie powołania zespołu ds.
zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych na kadencję 2020-2023

głosowanie Projekt uchwały nr 111/2019 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania
kandydatów na ławników sądowych na kadencję 2020-2023

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 24 czerwca 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA



5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

8. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Przewodniczący Mania poinformował o interpelacjach radnego Pawełczyka w sprawie
naprawy i konserwacji mostu na rzece Brynicy w dzielnicy Kamyce oraz wykoszenia
pobocza drogi prowadzącej do mostu na Brynicy w dz. Kamyce oraz wykoszenia
terenu boiska i placu zabaw przy OSP Kamyce, radnego Sitko w sprawie
doprowadzenia siedzeń na murku za kioskiem "Kloporter" tj. na pętli Orbitalna do
stanu prawidłowego, nieprawidłowego działania fontann przy Parki Miejskim oraz
problemu z komarami oraz wykoszenia trawy rosnącej na skarpie wzdłuż ul.
Sobieskiego od Przedszkola do Piekarni Król. Radna ponownie poprosiła o
zamontowanie hydrantu przeciwpożarowego na ulicy Długosza oraz zgłosiła hydrat
koło nr 113. Radny Sitko ze względu na problemy zdrowotne opuścił posiedzenie
sesji.
Radna Kupczak poruszyła kwestię załatania dziur oraz naprawy chodnika od Kościoła
do nr 115 na ulicy Długosza, jak również zgłosiła brak wiat przystankowych na ul.
Długosza i Brzeziny oraz wykoszenia trawy przy ul. Brzeziny oraz uprzątnięcia placu
zabaw i przesunięcia linii wysokiego napięcia, aby móc przygotować teren na
siłownię pod chmurką. Burmistrz poinformował, że linie energetyczne są kwestią
Tauronu i jest to inwestycja zbyt kosztowna, można jedynie przesunąć plan
osadzenia tego placu zabaw. Burmistrz dodał, że jeśli chodzi o Powiatowy Zarząd
Dróg to należy zaprosić radne powiatowe na komisję łączone i przedstawić
problemy. Burmistrz szczegółowo wyjaśnił temat koszenia traw, utrzymania parku,
zakładu karnego (więźniów). Sprawę hydrantu wyjaśnił Prezes Wroński informując,
że starają pozyskać środki zewnętrzne, aby zmienić ten hydrat na naziemny w
okresie wakacji. Prezes dodał, że działają z określonym budżetem oraz nie mają
odpowiedniej ilości pracowników do pracy w terenie, ale mają zamiar w miesiącu
lipcu zakupić do traktora kosę bijakową. Jeśli chodzi o Brzeziny to dużo pracy
włożonej zostało przy usuwaniu wiatrołomów i czasami są rzeczy, które wyskakują
nagle i są od nas niezależne i burzą harmonogram prac. Burmistrz dodał, żeby
zastanowić się nad zakupem i przekazaniem do spółki zamiatarki drogowej. Radna
Kupczak zapytała o to kto łatał dziury na ulicy Brzeziny i czy był odbiór. Naczelnik
Nowak odpowiedziała, że były wielokrotnie łatane. Radna Kupczak dodała, że nadal
jest dziura przed przystankiem autobusowym oraz przed sklepem. Radna poruszyła
jeszcze temat nie wykoszonych oraz zaśmieconej rzece Wielonka przy
wyremontowanym moście (przedłużenie Brzezin w kierunku straży) oraz
wypuszczanych ściekach w okolicach mostu przy ulicy Sobieskiego. Naczelnik Nowak
poinformowała, że sprawa zostanie sprawdzona. Radna Chmielewska podziękowała
w imieniu swoim i mieszkańców za zrobienie chodnika na ulicy Karłowicza oraz
zapytała o to kiedy będzie zrobiony odcinek między wejściem na cmentarz
komunalny a zakrętem przy murze. Burmistrz poinformował, że będzie zrobiony
element od wejścia do kapliczki. Naczelnik Nowak dodała, że ten chodnik zostanie
odtworzony z pomocą Wojkowickich Wód. Radna Chmielewska zapytała o teren za
przystankiem autobusowym linii 25, aby uzyskać na zatoczkę. Pani A.Polak
poinformowała, że przyniosła materiały i po sesji pokaże, jak wygląda sprawa
własnościowa. Radna poruszyła zagadnienie możliwości dofinansowania ze środków
unijnych zbierania wody deszczowej (na przykładzie miasta Wrocław). Burmistrz
poinformował, że Wrocław ma dofinansowanie ze środków własnych i nie ma
możliwości na dzień dzisiejszy pozyskać zewnętrzne dofinansowanie, natomiast nie



ma przeszkód, żeby zastanowić się i do budżetu na przyszły rok wprowadzić taki
program. Radna Rogalska poinformowała, że prosiła już miesiąc temu o przycięcie
gałęzi od ulicy Jaworznik w stronę skrzyżowania z ulicą Starą. Wspomniała również o
bankomacie przy Netto, jak również poprosiła o kosz na śmieci w tym rejonie i
poruszyła temat szybko jeżdżących samochodach przez ulicę Starą (ustawić
fotoradar). Burmistrz powiedział, że sprawa kosza zostanie omówiona po sesji z
p.Naczelnik, natomiast sprawa dróg powiatowych została już wcześniej powiedziana,
fotoradar (napiszemy pismo). Skarbnik poinformował, że w sprawa bankomatu była
już szczegółowo analizowana, ale wystosuje jeszcze raz oficjalne pismo do
wszystkich banków. Radna Musiał zwróciła się do p.Naczelnik Nowak o dodatkowy
punkt świetlny przy Szkole Podstawowej nr 3 przed przystankiem autobusowym oraz
poruszyła temat firmy, która zajmowała się łataniem dziur m.in. za sklepem "Pod
Ręką". Naczelnik poinformowała, że punkt świetlny zgodnie z ustaleniami będzie
założony, natomiast firma, która wykonywała to MPGKiM Siemianowice Śląskie, z
którą umowa się skończyła 12 czerwca i to co było zlecone do zrealizowania z tej
umowy to zostało zrobione. Nowym wykonawcą będzie ta sama firma i nowa umowa
zostanie podpisana. Przewodniczący Mania poprosił o informację w sprawie wycinki
drzew na ulicy Głowackiego i odbudowy chodnika i o huśtawce w Parku. Naczelnik
Nowak poinformowała, że w sprawie wycinki drzew to zostały skierowane pisma do
właścicieli posesji i czekamy na ich reakcję, natomiast co do huśtawki to z informacji
otrzymanych z Wojkowickich Wód siodełko, którym dysponują na stanie nie będzie
się nadawało na zamianę i potrzeba będzie zakupienie nowego siedziska.
Przewodniczący Mania zapytał o wycinkę koron drzew przy latarniach przez Tauron
lub Wojkowickie Wody. Naczelnik poinformowała, że udało się skontaktować z
odpowiednią osobą w Tauronie lecz z informacji otrzymanych od tej osoby wynika,
że Tauron nie posiada firmy i środków na pielęgnację drzew pod instalacjami
elektrycznymi, natomiast Wojkowickie Wody realizowały z zeszłego roku przycięcia
na wiosnę i nie mają osób do wykonywania tych prac, przykro ale na ten moment
jest to nie możliwe do zrealizowania. Przewodniczący poprosił o odtworzenie
chodnika przez właściciela działki, gdzie został uszkodzony. Prezes Wroński
poinformował, że ich piorytetem jest koszenie traw, natomiast przycinka koron to
jest świeża sprawa(pytanie kto ponosi koszty). Następnie dodał, że przycinka będzie
możliwa w sierpniu. Radny Krystecki podziękował za wykoszenie poboczy na ulicy
Skłodowskiej i przycięcie żywopłotu oraz przypomniał o przycięciu koron drzew
również na ulicy Skłodowskiej i Maszyńsko oraz o odrostach na chodniku dla
pieszych przy ulicy Maszyńsko. Radny poruszył kwestię doświetlenia przejścia dla
pieszych na drodze powiatowej (czy Tauron się wypowiedział w tym temacie?) oraz
przypomniał o przycięciu na ulicy Drzymały i wyczyszczeniu kanałów poprzecznych
na ulicy Kosynierów, które miały zbierać wodę przy kanalizacji i zapytał o to czy
prowadzona jest korespondencja z Polskimi Wodami w sprawie wykoszenia wałów na
rzece Jaworznik i Brynica. Naczelnik Nowak poinformowała, że Polskie Wody
przygotowują się do przetargu na wyłonienie wykonawcy w czerwcu i dlatego jakaś
reakcja może być dopiero na jesień, natomiast do Tauronu poszła korespondencja i
czekamy na informację zwrotną. Naczelnik dodała, że w ubiegłym tygodniu zostały
zlecone do czyszczenia wszystkie wpusty, które są na terenie gminy i będą
realizowane w najbliższym czasie. Radna Kosmalska zapytała o wyniki badań
substancji wywożonych z hałdy, wspomniała o posprzątaniu ulicy Piaski (koło
cmentarza zarośnięty chodnik) oraz o interwencji w sprawie postawionego toitoi na
działce przy krzyżu. Naczelnik odpowiedziała, że poproszono właściciela działki o
przesunięcie kabiny w inne miejsce. Radna dodała jeszcze o nie usuniętych krzakach
na skrzyżowaniu ulic Sobieskiego i Piaski. W sprawie badania jakości węgla w
próbach ekologicznych poinformował Skarbnik, że odbyła się ta druga próba,
natomiast pracownik Głównego Instytutu Górnictwa, który się tym zajmuje przebywa
na urlopie i będzie dzwonił w przyszłym tygodniu, aby uzyskać informacje. Radny
Pawełczyk zgłosił wykoszenie strefy aktywności (siłownia zarośnięta) oraz zapytał
czy odpowiednie służby prowadzą śledztwo w sprawie pożarów na Kamycach i czy
budynek jest odpowiednio zabezpieczony, ponieważ mieszkańcy boją się podpalaczy
i osób niezrównoważonych. Burmistrz odpowiedział, że sprawa siłowni zostanie w
miarę szybko załatwiona, a jeśli o sytuacje z podpalaniami to służby odpowiednie
prowadzą postępowania, ale przypuszcza, że będą umorzone z powodu nie wykrycia
sprawcy. Dodał, że będzie monitoring zrobiony, ale nie na wszystkie tereny, tylko w
kluczowych miejscach (skrzyżowania).       

9. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący Mania zakomunikował, że w lipcu nie będzie zwoływana sesja, a
najbliższa odbędzie się 26 sierpnia, ale jeśli będzie potrzeba to będzie na początku
sierpnia. Poinformował o imprezach, które odbędą się 29.06.2019 Inicjatywa błotna
oraz 24.08.2019 zawody wędkarskie.  



10. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mateusz Mania ogłosił zakończenie obrad X
sesji.


